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Agenda: 

Marc De Buck, voorzitter van de provincieraad opent de 
vergadering en stelt voor punt 1 t/m 3 van de agenda samen 
te bundelen. 
 
Het betreft de aanduiding van de Voorzitter, de 
ondervoorzitter en de secretaris van de Commissie. 
 
De raadsleden ontvangen 3 stembiljetten met de namen van 
de voorgedragen kandidaten. Het gaat om de heren Dirk 
Otte (Open VLD) en Stefaan Van Gucht (VB) voor de functie 
van voorzitter. De heren Baudewijn Diependaele (NVA) en 
Steve Herman (VB) voor de functie van ondervoorzitter en 
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om mevrouw Nicole Van Duyse (CD&V) en Stefaan Van 
Gucht (VB) voor de functie van secretaris. 
 
Als stemopnemer wordt één lid per fractie aangeduid. 
 
Na het ophalen van de stembiljetten wordt de vergadering 
geschorst voor de telling. 
 
De voorzitter heropent de vergadering en deelt de uitslag 
van de stemming mee: 
 
Dirk Otte wordt verkozen tot Voorzitter; 
Baudewijn Diependaele wordt verkozen tot Ondervoorzitter 
Nicole Van Duyse wordt verkozen tot secretaris. 
 
De heer Otte dankt de Commissie voor het vertrouwen en 
gaat verder met de behandeling van de agenda. 

 

4. Demo "initiatieven digitaal" 
 
Voorstelling door Martine Haegens, directeur van de Griffie, 
van de intranetpagina. 
 
Geen vragen. 

 

5. Informatica – uitrusting ten behoeve van de raadsleden: 
 
Voorstelling door Paul Fostier, directeur van de dienst ICT 

 

6. De voorzitter stelt de ambtenaren voor die via beurtrol de 
verslaggeving van de Commissie zullen verrekenen.  
 
Voor 2012 is dit Hedwig De Pauw, directeur van de directie 
Economie, Landbouw & Platteland, Europa en Internationale 
samenwerking. 
 
In 2013 wordt dit Marc Cromheecke, directeur van de directie 
Ruimte en in 2014 staat Frank De Mulder, directeur van de 
directie Leefmilieu in voor het verslag. 
 

 

7. en 8. PRUP – Joanna Van Parijs te Moerbeke: definitieve 
vaststelling van het ontwerp. 
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Inleidende toelichting door gedeputeerde Geert Versnick. 
Het dossier bevindt zich in zijn eindfase. Het is niet de 
bedoeling de hele historiek nog te hernemen. 
 
Marc Cromheecke schetst beknopt het procedureverloop in 
dit type dossier en de rol van de overheid daarin. 
 
Wat het concrete dossier betreft licht hij dit toe samen met 
het dossier onder punt 8 van de agenda betreffende het 
PRUP-Groen Ursel te Knesselare, omdat ze beide te maken 
hebben met de problematiek van de weekendverblijven. 
 
De provinciale voorstellen, de resultaten van het openbaar 
onderzoek en het advies van de Procoro in beide dossiers 
worden toegelicht. Voor het dossier Groen Ursel leidt dit tot 
een verduidelijking m.b.t. planschade. 
 
De heer Alfred Boels merkt op dat wat het dossier Groen 
Ursel betreft, de motivering die gebaseerd is op de 
waardevolle omgeving van het boscomplex Drongengoed 
mank loopt want er is een duidelijke scheiding tussen dat 
gedeelte en de zone rond het vliegveld. Hij vindt dat er te 
weinig rekening wordt gehouden met de menselijke 
problematiek. 
 
Gedeputeerde Geert Versnick waardeert de interesse van 
raadslid Boels voor dit dossier. Het gaat evenwel om een 
dossier in zijn eindfase waarvan de provincie naar een 
duidelijke bestemming wil en waarbij een overgang is 
voorzien. Het onderscheid tussen weekendverblijf en 
permanente bewoning blijft evenwel fundamenteel. Wij 
conformeren ons in deze aan de richtlijnen van de Vlaamse 
overheid. 
 
Raadslid Boels betwist deze uitgangspunten omdat het 
bosgebied volgens hem geen geheel vormt. 
 
Marc Cromheecke licht toe waarom deze visie tot stand 
kwam en waarom het betrokken gebied geen woongebied 
kan zijn. Hij verwijst in deze ook naar de Europese 
regelgeving die hier speelt. 
 
De voorzitter beëindigt de gedachtenwisseling en verwijst het 
dossier voor besluitvorming naar de raad. 

 

9. PRUP West-Vlaanderen – ontwerp addendum: verlenen van 
gunstig advies aan de addendum met vraag om aandacht 
voor bepaalde opmerkingen.  
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Gedeputeerde Geert Versnick deelt mee dat het een 
procedureel voorziene advisering is. Het advies is gunstig 
met enkele technische opmerkingen. 

 

10. Bestrijding invasieve plantenexoten: goedkeuring van de 
overeenkomst met vzw Rato voor de nazorg. 
 
Toelichting door gedeputeerde Peter Hertog. De provincie 
neemt de opruiming van de plantenexoten op zich voor de 
onbevaarbare waterlopen waar zij de verantwoordelijkheid 
voor draagt. Deze opruiming vergt ook nazorg en daarvoor 
wordt een overeenkomst afgesloten met vzw Rato die op 
permanente basis actief is langs deze waterlopen. 
 
Raadslid Jan Fiers stelt vast dat, gelet op de bevoegdheden 
van gedeputeerde Alexander Vercamer m.b.t. de vzw Rato, 
het hier gaat om een een-twee tussen gedeputeerden. 
 
Gedeputeerde Peter Hertog stelt dat beiden hier binnen hun 
bevoegdheid hun rol spelen. 

 

11. Maldegem – bestrijding wateroverlast Kleit: goedkeuring van 
de tussenkomst in de aankoop van gronden noodzakelijk 
voor de inrichting van een overstromingsgebied voor 
maximum 175 000 EUR. 
 
Gedeputeerde Peter Hertog deelt mee dat het dossier mee 
het gevolg is van de wateroverlast die zich enkele jaren 
geleden voordeed. De provincie is toen met de gemeente 
een globale aanpak rond de wateroverlast 
overeengekomen. Deze aankoop kadert daarin. 
 
Er zijn geen vragen. 

 

 

 

12. Varia 
 
Korte mededeling van de heer Paul Fostier met vraag om de 
info-formulieren m.b.t. informaticamateriaal zo snel mogelijk 
in te dienen. 
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De voorzitter stelt vast dat er geen andere variapunten zijn 
en sluit de vergadering. 

Gent, 17 december 2012 

De secretaris De.voorzitter 

Nicole Van Duyse Dirk Otte 

Ambtenaar-verslaggever 

Hedwig De Pauw 


